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Inleiding 

In bijlage 6 is opgenomen: “Het instellen van de Klankbordgroep is de uitkomst van een proces dat in 2011 is 

gestart met een unaniem aangenomen motie. In deze motie werd als doel gesteld dat inwoners in een zo vroeg 

mogelijk stadium geïnformeerd moeten worden over wijzigingen in bestemmingsplannen en bouwplannen. 

Participatie van inwoners en betrokken organisaties is hoofddoel van het werk in de Klankbordgroep. De 

omwonenden van een ontwikkeling worden in de fase van principeverzoeken betrokken bij de ontwikkelingen. 

Dat zorgt ervoor dat (eventuele) bezwaren die in de buurt tegen de plannen leven, in beeld komen en 

meegewogen kunnen worden bij het verdere proces.” 

 

1.  Er zijn vanuit omwoners schriftelijke reacties op het principe verzoek ontvangen maar 

de reacties zelf ontbreken. Kunt u de belangrijkste bezwaren van de bewoners 

samenvatten en op welke wijze daar mee is/ wordt omgegaan in het principe verzoek? 

antwoord  Op dit moment ligt de aanvraag voor een omgevingsvergunning in het kader van het 

afgeven van een verklaring van geen bedenkingen voor aan de raad. In het voortraject 

heeft de wabo-klankbordgroep op 1 maart 2022 een positief standpunt ingenomen.  De 

belangrijkste reacties van de omwonenden tijdens de bijeenkomst van de Wabo 

klankbordgroep waren: 

- het verliezen van het uitzicht; 

- het bedrijf is te groot voor in de dorpskern, een dergelijk bedrijf hoort thuis buiten     

  een dorp, in de polder of op het industrieterrein; 

- er mag geen geluidsoverlast of ander overlast ontstaan voor de bewoners in de directe  

  omgeving. Er is nu al geluidsoverlast door de ventilators die geplaatst zijn op de daken    

  van het kantoorgebouw en de bijgebouwde pakhuizen; 

- omdat er in zekere zin al sprake is van “verdozing” van het landschap en de  

   woonomgeving, is het van belang dat de bebouwing zeker niet hoger wordt dan van de  

  laatst gebouwde loods; 

- het creëren van een veilige verkeerssituatie in verband met mogelijk meer  

  verkeersbewegingen is van groot belang; 



 

 

- de gemeente dient zorg te dragen dat zowel de bouw als de bedrijfsprocessen zo       

  milieuvriendelijk mogelijk wordt uitgevoerd. 

 

De schriftelijke reacties en de reacties van de aanwezigen zijn meegenomen in het 

innemen van een standpunt van de Klankbordgroep. Iedereen die aanwezig was en de 

indieners van een schriftelijke reactie hebben het verslag en het standpunt van de 

Klankbordgroep ontvangen. Het standpunt van de Klankbordgroep is meegewogen in de 

overwegingen van het college om medewerking te verlenen aan deze 

omgevingsvergunning. 

 


